

التصلحات من الكثير إلى ويحتاج متهاك ،أجبال منذ متوارث بيت في تسكن فقيرة عائلة تتواجد ،صغيرة قرية في

In a small village, there lived a poor family in an old, crumbling house passed down through generations, desperately in need of repairs.

متشقق بسقف ومطبخًا ،معطل ماءه يسخن وحمامًا ،ضيقة غرف ثلاث الصغير البيت هذا يتضمن

This tiny house consisted of three cramped rooms, a broken water-heating bathroom, and a kitchen with a cracked ceiling.

الحياة قيد على وعائلته هو يبقية ما سوى كسب على يقدر لا مريض نجار المسكينة الأسرة هذه رب

The head of this unfortunate family was a sick carpenter who could barely earn enough to keep himself and his family alive.

وضعه سوء وزيادة صحته تدهور في تسبب مما ،حالته تشخيص عن طبيب أي عجز مألوف بمرض أصيب قد النجار هذا وكان

This carpenter had fallen ill with a strange condition that no doctor could diagnose, causing his health to deteriorate further.

أشخاص على ويجربها غريبة تركيبات يصنع ،مجنون عالم بأنه عنه يعرف ،غريب رجل القرية إلى فيه وصل يوم أتى أن إلى مغرية مبالغ مقابل

Until one day, a strange man arrived in the village — known as a "mad scientist" — who crafted bizarre concoctions and tested them on people for generous sums of money.

كامل شبه بشكل المنزل سقف بانهيال تسبب غزير مطر وهطل ،سوءًا ازداد قد الرجل وضع كان ،الطبيب هذا وصول بعد تمامًا فيه للعيش قابل غير البيت وأصبح ،وضعهم فتدهور

By the time this doctor arrived, the carpenter's condition had worsened, and a heavy rainstorm had caused the house's roof to collapse almost completely, leaving the home utterly uninhabitable.

من يشفي أنه يزعم الذي الجديد تركاقتة عليه وعرض ،الجديد تجاربه فأر جعله إلى سارع ،الرجل بوضع الطبيب هذا سماع وعند مرض كل

Upon hearing about the carpenter's plight, the doctor quickly made him his new test subject, offering him a strange new remedy that he claimed could cure any illness.

الترياق وشرب ،المكافأة واستلم ،العرض على الموافقة إلى اضطر ،طويل تفكير بعد ولكن ،كثيرًا الرجل تردد

The man hesitated for a long time, but after much thought, he agreed to the offer, accepted the payment, and drank the elixir.

ممتازة حالة في وأصبح ،بالكامل صحته الرجل استعاد فقد ،الحسبان في يكن لم ما حدث ،أيام غضون وفي

Within just a few days, something unexpected happened — the man fully regained his health and was in excellent condition.

من صنعه على والعمل ،لبنائه اللازمة الأدوات لشراء خطط قد وكان ،جديد بيت إلى والانتقال البيت من الخروج بعدها قرر .المكافأة أموال بواسطة بنفسه سيجهزه الذي الخشب

After that, he decided to leave the old house and move to a new one, planning to buy the necessary tools and build it himself using the money he had earned.